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Vraag Antwoord

Steeds meer gemeenten stoppen met gescheiden inzamelen en stappen over op 
na scheiden. U geeft aan dat dit voor Woudenberg geen goed alternatief is. Graag 
een nadere toelichting waarom dit voor Woudenberg ongunstiger zou zijn. Waarom 
levert dit voor Woudenberg geen extra milieuwinst op? 

In 2019 werd er per inwoner in Woudenberg 28 kilo pmd ingezameld. Uit 
sorteeranalyses blijkt dat er nog maar zo’n 4 kilo pmd in het restafval zit. Nascheiding 
is een relatief duur systeem dat niet opweegt tegen deze potentiele winst van 4 kilo 
pmd per inwoner. 
NB; nascheiding is alleen van toepassing op pmd. Er bestaat bij nascheiding een risico 
dat andere fracties vervolgens ook minder goed gescheiden worden aangeboden. Gft, 
glas en papier kunnen niet ‘eenvoudig’ uit rest worden gehaald. Daarvoor zijn de 
aangeboden schone stromen essentieel.  

Wij missen bij de uitwerking de samenwerking met de Stichting Duurzaam 
Woudenberg. Graag een nadere toelichting hierop.

Samenwerking met Stichting Duurzaam Woudenberg kan (is) een van de manieren om 
met de uitwerking aan de slag te gaan. Er kan ook samenwerking met andere partijen 
en partners worden opgepakt en ingezet.


